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Mainline® Warranty and Care
Mainline® rotomolded coolers are warranted to be free from manufacturer’s defects in material or 
workmanship under normal use and service for one year from the date of original purchase.
This warranty is an exclusivewarranty and there are no warranties that extend beyond the description 
warranted here.

If warranty applies, Mainline® shall either repair the product or component or provide you with a
replacement product or component if it provides defective under the terms of this warranty within 
one year of the original purchaser. The warranty is not transferable. Owner must present original proof 
of purchase to obtain warranty service. Dealers, service centers or retail stores do not have the right 
to change the terms and conditions of the warranty.

This warranty is not valid if the product or components have been:
(1) used commercially
(2) damaged through abuse, misuse or neglect
(3) damaged in an accident
(4) unreasonably used or used for any purpose for which it was not intended
(5) repaired or altered in any way from it’s original co figuration
(6) damaged due to any act of nature.

Normal wear and tear, including dents, slight warping, scratches, discoloration, fading, non-sticking 
graphics or wear to skid pads is not covered under this warranty.

Loss of parts or components removed from the product is not covered under the terms of this
warranty. Mainline® is not responsible for incidental or consequential damage resulting from any
malfunction. Mainline® reserves the right to change products and designs without incurring any
obligations to incorporate such changes into already completed products, or those in the possession 
of dealers or consumers. Coolers repaired or replaced under this warranty may or may not
incorporate these changes. Please carefully review the care instructions in enclosed for proper use 
and care of your Mainline® cooler.

Damaged products must be returned directly to Mainline®, in its original box or adequate packaging, 
freight prepaid at customer’s expense. Please include a copy of original sales receipt and the return 
authorization number with the product. To register your Mainline® cooler warranty, or obtain a Return 
Authorization number, visit www.MainlineCollection.ca for complete instructions.

Caring for your Cooler:
Since it is designed to handle food, it’s important to keep your Mainline® cooler clean. For first time 
use, clean with warm water and dish soap. For higher cleaning needs, mix water and bleach in a 6 to 
1 ratio for cleaning (use rubber gloves). Be sure to clean the entire inside gasket area and rim. Also 
clean the threads by the drain area (a toothbrush is helpful for this). Make sure cooler is completely 
dry before storing in a cool place out of the sun.
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Glacières portatives Mainline®

Les glacières portatives rotomoulées Mainline® sont garanties contre tout défaut de matériaux et de
fabrication, dans des conditions normales d’utilisation et de service, pendant une année à partir de la date
d’achat. Cette garantie est exclusive et il n’y a aucune autre garantie qui se prolonge après la garantie décrite 
ci-après. Si la garantie s’applique, Mainline® réparera le produit ou les pièces ou fournira un emplacement ou 
un composant s’il s’avère défectueux au cours de l’année suivant son achat selon les modalités de la présente 
garantie. Cette garantie n’est pas transférable. Le propriétaire doit présenter la preuve d’achat originale avant 
de bénéficier de la garantie. Les concessionnaires, les centres de service et les magasins de vente au détail 
n’ont pas le droit de modifier les modalités de la présente garantie.

Cette garantie est invalide si le produit ou les composants ont été :
(1) utilisés à des fins commerciales,
(2) endommagés par abus, mauvaise utilisation ou négligence,
(3) endommagés lors d’un accident,
(4) utilisés de manière déraisonnable ou à des fins autres que celles prévues,
(5) réparé ou modifié d’une manière quelconque,
(6) endommagés lors d’une catastrophe naturelle.

L’usure normale, y compris les bosses, les déformations légères, les égratignures, la décoloration, la
dégradation de couleur, les autocollants qui se décollent ou l’usure des coussins antidérapants, n’est pas
couverte par cette garantie.

La perte de pièces ou de composants retirés du produit n’est pas couverte par cette garantie. Mainline® n’est 
pas responsable des dommages par accident ou consécutifs résultant d’un mauvais fonctionnement.
Mainline® se réserve le droit de modifier les produits et leur conception sans être obligé d’inclure ces
changements dans les produits déjà fabriqués ou à ceux déjà en la possession des concessionnaires ou des
consommateurs. Les glacières réparées ou remplacées sous cette garantie peuvent inclure ou non ces
modifications. Veuillez examiner attentivement les instructions d’entretien ci-jointes sur la façon d’utiliser et
d’entretenir votre glacière portative Mainline®.

Les produits endommagés doivent être retournés directement à Mainline® dans son emballage original ou un 
emballage adéquat, le transport étant aux frais du client. Veuillez inclure avec le produit une copie du
reçu de vente original et du numéro d’autorisation de retour de marchandise. Pour enregistrer votre garantie 
pour la glacière portative Mainline® ou pour obtenir un numéro d’autorisation de retour de marchandise,
visitez le site www.MainlineCollection.ca pour voir la marche à suivre.

Entretien de votre glacière portative :
Puisqu’elle est conçue pour transporter de la nourriture, il est important que votre glacière portative
Mainline® soit propre. Avant le premier usage, nettoyez avec de l’eau chaude et du savon à vaisselle.
Si un nettoyage plus en profondeur est requis, mélangez de l’eau et de l’eau de Javel à un ratio de
6 pour 1 (utilisez des gants de caoutchouc). Assurez-vous de nettoyer tout l’intérieur du joint
d’étanchéité et du rebord. Nettoyez également le filetage là où se trouve le drain (une brosse à dents peut être 
utile). Assurez-vous que la glacière portative est complètement sèche avant de l’entreposer dans un endroit 
frais à l’abri du soleil.


